
DJV – ACTIEF BEHEER VAN DE
WOLF  MOGELIJK  IS  IN
OVEREENSTEMMING  MET  HET
EUROPESE RECHT

55 dode schapen – dit is de verontrustende balans van de
wolvenaanval in het Duitse district Stade op 26 augustus. Bij
een  van  de  ernstigste  aanvallen  op  landbouwhuisdieren  in
Duitsland  werden  18  dieren  onmiddellijk  gedood  ondanks
kuddebeschermingsmaatregelen,  37  moesten  door  dierenartsen
worden geëuthanaseerd vanwege ernstig letsel. De Duitse Media
hebben landelijk gemeld dat DJV-president Helmut Dammann-Tamke
een frequente geïnterviewde was.

Huidige  cijfers  van  het  Federaal  Documentatie-  en
Adviescentrum voor de Wolf (DBBW) tonen een nieuw maximum van
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meer dan 4.000 gewonde en gedode boerderijdieren voor 2022 in
Duitsland – waaronder schapen en geiten, maar ook runderen,
paarden in de landbouw.

Er is daarom dringend behoefte aan actie van de kant van de
Duitse  federale  regering.  Daarnaast  is  de  constitutionele
advocaat in Jena, professor Dr. Michael Brenner bevestigt, dat
er een gepubliceerd deskundig advies is dat ACTIEF BEHEER VAN
DE WOLF MOGELIJK IS IN OVEREENSTEMMING MET HET EUROPESE RECHT.
In totaal verwelkomen 7 verenigingen, waaronder de DJV, deze
verduidelijking.

Ze  roepen  daarom  de  Duitse  regering  op  om  op  dit  punt
eindelijk het regeerakkoord uit te voeren, dat nu bijna 2 jaar
oud  is.  Er  staat:  “We  zullen  het  aantal  wolven  dat  in
Duitsland  woont  realistisch  in  kaart  brengen  door  de
monitoringnormen  te  herzien  en  de  deelstaten  in  staat  te
stellen  regionaal  gedifferentieerd  Faunabeheer  te  kunnen
uitvoeren in overeenstemming met de Europese wetgeving.” De
verenigingen  roepen  de  Duitse  regering  ook  op,  om  de
langdurige staat van instandhouding van de wolf in Duitsland
aan de Europese Unie te melden.

De  acceptatie  van  de  wolf  in  de  getroffen  gebieden  neemt
dramatisch af. De leden van de verenigingen verwachten daarom
begin  september  snel  actie  van  de  Duitse  regering  en  de
speciale Minister-president conferentie. Meer informatie is te
vinden in ons huidige persbericht.

 

Bron: het DJV-kantoor
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